
Ingekomen email bewoners Jan Gijzenkade, 29-08 

Geachte leden van de Commissie Beheer, 

Graag willen wij het volgende onder uw aandacht brengen. 

De gemeente Haarlem wil al sinds 10 jaar het asfalt van de weg op de Jan Gijzenkade vervangen. Het 

vervangen van het asfalt wordt nu tegelijkertijd uitgevoerd met de uitvoering van 

rioolwerkzaamheden. Daarnaast wordt de Jan Gijzenkade opnieuw ingericht.  

Op 25 februari  jl. heeft wethouder mevrouw C.Y. Sikkema een brief aan de Commissie Beheer 

gestuurd, waarin zij aangeeft voor welke varianten gekozen kan worden (zie bijlage). Zij geeft in deze 

brief ook aan dat de groenstrook van de Jan Gijzenkade een ecologische oever is en dat het niet 

acceptabel is dat deze groenstrook wordt versmald. 

Verder geeft ze in de brief aan dat haar voorkeur uitgaat om met voorstel 3 (2 fietsstroken) het 

participatietraject te starten. Deze variant was ook de keuze van de bewoners.  Vanuit een lang 

voortraject is voor deze variant gekozen. 

In de maand juli 2016 konden de bewoners nogmaals aangeven welke variant hun voorkeur had. Er 

werden twee voorstellen voorgelegd. 1 met fietsstroken en 1 met de vrij liggende fietspaden. 96% 

van de bewoners hebben wederom gekozen voor de fietsstroken. 

Maar tot onze verbazing kregen wij op 5 augustus opnieuw een brief van de gemeente Haarlem 

Gebiedsontwikkeling en Beheer in de bus (zie bijlage). Hierin werd aangegeven dat gekozen is voor 

de variant van vrij liggende fietspaden. In deze brief werd totaal niet ingegaan op welke manier de 

belangen zijn afgewogen. Dit is niet transparant en het lijkt erop, dat er sprake is van willekeur. Dit 

omdat de wethouder in eerste instantie aangeeft, dat vrij liggende fietspaden geen optie is, in 

verband met het beschadigen van de ecologische oever. 

Wij, als bewoners hebben een zienswijze geschreven met de bezwaren waarom wij tegen vrij 

liggende fietspaden zijn (zie bijlage). Een van de belangrijkste argumenten is, dat indien er vrij 

liggende fietspaden worden aangelegd, de eerste rij bomen gekapt gaat worden en dat de wortels 

van de bomen van de tweede rij zodanig beschadigd worden, dat ook deze rij bomen gekapt moeten 

worden (zie bijlage bomenonderzoek). Dit is volgens ons onaanvaardbaar, omdat daardoor een mooi 

stuk groene zone zal verdwijnen. 

Wij willen u met dit schrijven op de hoogte brengen van de ondoorzichtige gang van zaken en dat er 

absoluut geen rekening is gehouden met de belangen van de bewoners en de omgeving. Ook denken 

wij, dat met vrij liggende fietspaden zowel de algemene als de individuele belangen geschaad gaan 

worden, in verband met de veiligheid van alle weggebruikers. 

Wij verzoeken u , voordat u een besluit neemt over dit ontwerp, de argumenten uit de zienswijze 

mee te nemen. Het onderwerp wordt op 13 september a.s. in de raadsvergadering besproken. 

  

Met vriendelijke groet, 

Mede namens de bewoners van de Jan Gijzenkade 



  

Jacqueline Kuiter 
 


